

| | |
|---|---|
| Club Name: Arts Club | اسم النادي: نادي الفنون |
| Brief Overview of the club: It is a club with a cultural and artistic nature that is interested in all forms of the arts. The club consists of a group of Al Ain University students interested in these fields and aspiring to develop their skills and develop their creative abilities. | نبذة مختصرة عن النادي: هو نادي ذو طابع ثقافي فني يهتم بجميع أشكال الفنون حيث يتكون النادي من مجموعة من طلبة جامعة العين المهتمين بهذه المجالات والطامحين في تطوير مهاراتهم وتنمية قدراتهم الإبداعية. |
| Club Goals: - Nurturing, developing, and refining student talents within the following themes: (photography, written arts, plastic arts, performing arts, visual performances). - Stimulating the artistic side of university students. - Contributing to the establishment of permanent exhibitions and improving the university environment by displaying students' artistic achievements in appropriate places. - Providing assistance and assistance to the local community in the technical field. | أهداف النادي (3-5): - رعاية المواهب الطلابية وتنميتها وصقلها ضمن المحاور التالية: (التصوير، الفنون الكتابية، الفنون التشكيلية، الفنون الأدائية، العروض المرئية). - تحفيز الجانب الفني لدى طلبة الجامعة. - الإسهام في إقامة المعارض الدائمة وتحسين البيئة الجامعية من خلال عرض منجزات الطلبة الفنية في الأماكن المناسبة لذلك. - تقديم المساعدة والعون للمجتمع المحلي في المجال الفني. |
| The main task of the club: - Providing support to students. - Searching for supporting and implementing parties. - Follow up on students. - Providing quarterly reports. - Coordination with the Deanship of Student Affairs. - Improving and developing the university's technical environment. | المهام الرئيسية للنادي (3-5): - تقديم الدعم للطلبة. - البحث عن جهات داعمة ومنفذه. - متابعة الطلبة. - تقديم تقارير فصلية. - التنسيق مع عمادة شؤون الطلبة. - تحسين البيئة الفنية الجامعية وتطويرها. |
| Suggested Activities related to the nature of the club: - Design a logo for the club. - Helping the local community establish clubs and develop artistic talent. - Dividing students into specialized categories in technical fields. - Design an introductory poster for the club and its activities. - Searching for bodies that support university students in technical fields. - Attending art exhibitions and seminars. | أنشطة مقترحة من النادي بحسب طبيعته (3-5): - تصميم لوغو خاص بالنادي. - مساعدة المجتمع المحلي في إنشاء نوادي وتنمية المواهب الفنية. - تقسيم الطلبة إلى فئات متخصصة في مجالات فنية. - تصميم بوستر تعريف بالنادي وأنشطته. - البحث عن جهات داعمة لطلبة الجامعة في المجالات الفنية. - حضور معارض وندوات فنية. - تنفيذ معرض فني ثقافي بداية الفصل الدراسي الثاني. - تنظيم ورش فنية من جهات خارجية وجهات داخلية. - المشاركة في احتفالات الجامعة بالعيد الوطني كل طالب حسب تخصصه. - تنفيذ دورة لطلبة النادي بالرسم على برنامج أدوبي الستريت. |

| | |
|---|--|
| <ul style="list-style-type: none"> - Implementing a cultural art exhibition at the beginning of the second semester. - Organizing artistic workshops from external and internal parties. - Participation in the university's celebrations of National Day, each student according to his specialty. - Implementing a course for the club's students in drawing on the Adobe Illustrator program. - Implementing a digital photography course. - Establishing a special band for university students. - Establishing a university choir. - Create pages on social networking sites and a WhatsApp group. | <ul style="list-style-type: none"> - تنفيذ دورة تصوير رقمي. - إنشاء فرقة خاصة بطلبة الجامعة. - إنشاء كورال خاص بالجامعة. - إنشاء صفحات على مواقع التواصل الاجتماعي، ومجموعة واتس اب. |
| <p>Comments or notes:</p> | <p>أية ملاحظات إضافية (إن وجدت)</p> |
| <p style="text-align: center;">Faculty member</p> <p>Al Ain:</p> <p>Name and signature:</p> <p>Abu Dhabi: Dr. Rania Abdallah</p> <p>Name and signature:</p> | <p style="text-align: center;">عضو هيئة التدريس (ممثل النادي)</p> <p>مقر العين: د. خليل العربي</p> <p>الاسم والتوقيع:</p> <p>مقر أبوظبي: د. رانية عبدالله</p> <p>الاسم والتوقيع:</p> |
| <p style="text-align: center;">Student Affairs in charge</p> <p>Al Ain:</p> <p>Name and signature:</p> <p>Abu Dhabi:</p> <p>Name and signature:</p> | <p style="text-align: center;">الموظف المسؤول من عمادة شؤون الطلبة</p> <p>مقر العين:</p> <p>الاسم والتوقيع: حسام مصباح</p> <p>مقر أبوظبي:</p> <p>الاسم والتوقيع: ليلى الكثيري</p> |